
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č. 8 obce Kundratice    
konaného dne 29.8.2023 

 
Přítomni:  Pávek P., Šiborová M., Sysel D., Šibor V., Kudláč L., Zahálka R., Kopáček J. 
Omluveni:  
 Zapisovatel: Šiborová M. 
 

Program:  
      1. Zahájení 
     2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
     3. Schválení programu ZO 
     4. Seznámení s korespondencí 
     5. Rozpočtové opatření č.4 
     6. Žádosti 
     7. Diskuze 
                 8. Závěr 
 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2)  Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Viktor Šibor a p. Rostislav Zahálka 
a zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili. 
           Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby svoz biokontejneru 1 787,-Kč a TS svoz odpadů 12 706,- Kč. Hasičská 
vzájemná pojišťovna 1440,-Kč. Česká pošta post service, certifikát 1 240,- Kč. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad5) Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č.4, kterým se upravuje rozpočet o  
daně, přijaté příspěvky EKO-KOM a zapojení přebytku hospodaření. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
Ad 6) Žádost pana Vítka Františka a Mičky Romana o možnosti pokácení olší na pozemku p.č. 
769/2 – prořezávka. Proběhne místní šetření, termín dohodnou strany osobně. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 7) 
Nová vitrína u KD je již plně funkční 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 
Proběhlo jednání s projektantem panem Dvořákem o výstavbě zázemí na sportovišti. Podal 
návrh na technické parametry budovy, včetně nákresu. Zastupitelstvo návrh projednalo. 
Srovnáváme variantu stavba zděná x kontejnerová. Dohodnuta schůzka s projektantem na 
příští týden. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 



 
Zastupitelstvo projednalo návrh na zakoupení cca 16 stolů do malého sálu. Vyžádali jsme 
cenovou nabídku. Vychází to na cca 70 tisíc Kč.  

Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Dne 19.8.2023 proběhl sportovní den pro děti na víceúčelovém hřišti. Organizaci zajistilo 
SDH a místní ženy. Den se vydařil, děti byly nadšené. Děkujeme všem pořadatelům 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
 
Ad 7) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu.  
Vzalo na vědomí rozpočtové opatření č.4 Schválilo koupi stolů do malého sálu, žádost o 
prořezávku olší na základě místního šetření a dohodlo schůzku s projektantem. Příští schůze 
ZO se bude konat dne 26.9.2023 

 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
Marcela Šiborová  Viktor Šibor                  Petr Pávek                                   
                Rostislav Zahálka 


